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PROTOKOLL Datum 
2024-11-04 

Diarienummer 
S-2024-0066

Fakultetsnämnden vid skolan för teknikvetenskap  

Protokoll nummer: 08/2024 

Datum och plats för mötet: 
4 november 2024 kl. 14.00-17.00, Freja, Teknikringen 8, plan 1,5 
 
Närvarande lärarledamöter: 
Sandra Di Rocco, ordförande 
Malin Åkermo, vice ordförande 
Jens Bardarson 
Sara Zahedi 
Outi Tammisola 

Närvarande studentledamöter:  
Jonna Geiryd  
Ebba Ahlgren Cederlöf 

Närvarande externa ledamöter:  
Salla Franzén 
 
Företrädare för arbetstagarorganisationer: 
Sara Öhman, ST 
 
Frånvarande ledamöter: 
Hjalmar Brismar 
Tomas Ireman 
Fredrik Viklund 
 
Övriga närvarande: 
Erik Edstam, kanslichef 
Sofia Knutz, vice UA, §3-4 
Gunnar Tibert, GA (grundutbildningsansvarig), § 3 
Sebastian Stichel, FFA (fakultetsförnyelseansvarig), §7 
 

§ 1 Mötet öppnas 
a) Val av justerare 

Sara Zahedi utses att, tillsammans med ordförande, justera protokollet. 

b) Dagordning och adjungeringar 
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Dagordning fastställs och adjungeringar godkänns. 

c) Fråga om jäv 

Malin Åkermo anmäler jäv och deltar ej i handläggningen eller beslutet av § 4. 

d) Föregående möte 

Protokollet från föregående möte (nr 7/2024) läggs till handlingarna. 

e) Per Capsulam-beslut om förtydligande av särskild behörighet TBDVM - 
masterprogrammet i biostatistik och datavetenskap 

Fakultetsnämnden beslutar att:  

• fastställa beslutet avseende tillägg i utbildningsplanen för TBDVM-
masterprogrammet i biostatistik och datavetenskap som fattats per capsulam 
den 11 oktober 2024.  

§ 2 Utseende av ledamot för intervju i nyhetsbrevet 
Fakultetsnämnden beslutar att: 

• Utse Sara Zahedi till intervju för skolans nyhetsbrev.  
• Fakultetsnämnden beslutar även att under kommande möten låta protokolljusteraren 

utses till intervju för nyhetsbrevet. Detta bestämdes redan i samband med § 1 a) men 
redovisas här då det hör till denna punkt på dagordningen.   

 

§ 3 Beslut om tillägg i fastställda utbildningsplaner HT-25 
(S-2024-1795) 

Utbildningsplanerna för HT25 fastställdes vid fakultetsnämndens sammanträde 
20240826. Tilläggen gäller nyinrättade kurser och förändringar i kurslistorna för 
respektive utbildningsplan.  

Gunnar Tibert, GA, och Sofia Knutz, vice UA, föredrar ärendet. Gunnar Tibert 
sammanfattar innehållet av tilläggen till utbildningsplanerna. Tilläggen klassas som 
vanliga tillägg till de utbildningsplaner som presenterades för fakultetsnämnden den 26 
augusti 2024.   

Fakultetsnämnden beslutar att: 

• anta tilläggen i fastställda utbildningsplaner för HT25 enligt bilaga 1. 
• paragrafen förklaras omedelbart justerad.  

 

§ 4 Beslut om inrättande av forskarkurs FSD3831 Framtida hållbar luftfart 6 hp 
(S-2024-1784) 

Ärendet har initierats av Institutionen för Teknisk mekanik. Önskemål om inrättande av 
kurs har inkommit till SCI-skolans utbildningskansli genom Evelyn Otero Sola.  



 
 
 
 

 
 

Sida 3 (5) 
 

PROTOKOLL Datum Diarienummer 
 2024-11-04 S-2024-0066 

Sofia Knutz, vice UA, föredrar ärendet och redogör för innehållet i kursplanen för 
FSD3831, se bilaga 2. 

Diskussion uppstår om innehållet och formuleringen av stycket i kursplanen med rubriken 
”Examination” och en omformulering avseende detta görs.  

Fakultetsnämnden beslutar att: 

• Ge Sofia Knutz uppdraget att omformulera kursplanen enligt diskussionen. 
• Inrätta FSD3831 Framtida hållbar luftfart 6 hp och fastställa kursplanen till protokollet 

från och med HT 2024 enligt ovan genomförda förändringar, se bilaga 3. 
 

§ 5 Information om utredning av karriärsystemet 
Rektor beslutade i våras att uppdra åt utredare Ann Fust att tillsammans med prodekanus 
Nina Wormbs ta fram underlag och ge förslag angående utvecklingen av KTH:s 
karriärsystem för lärare och forskare (V-2024-0253). Utredningen ska innehålla 
alternativa förslag med tillhörande analyser av de konsekvenser dessa kan ha på kort och 
lång sikt. Den färdiga rapporten ”Utredning av KTH:s karriärsystem” (V-2024-0253) hann 
bli klar så att nämnden kunde ta del av den innan mötet.  

Ordförande föredrar ärendet och presenterar en sammanfattning över utredningen. 

Diskussion förs kring innebörden av de föreslagna ändringarna i KTH:s karriärsystem och 
vilka praktiska konsekvenser det innebär. Fakultetsnämnden reflekterar över de 
föreslagna nya befattningarna. Detaljer kring den föreslagna ändringen om rätten att bli 
befordrad diskuteras. Övergångsregeln på tre år diskuteras och synpunkter om att en 
längre övergångsperiod skulle kunna behövas lyfts fram. 

 

§ 6 Information från skolledningen och VS 
Nämnden informeras kortfattat om vad som är aktuellt på skolan och verksamhetsstödet.  

Ordförande och Erik Edstam, kanslichef, föredrar ärendet. 

Ordförande informerar nämnden om:  

• Alla befordringar till professor eller lektor från 2024. Det lyfts fram att det finns 
många kvinnor bland de befordrade.  

• Höstens verksamhetsdialog som ägde rum den 21 oktober 2024.  

• Prognosen för 2024 samt budget för 2025 då det gäller GRU och FoFU-medel.  

• Andelen extern finansiering på skolan.  

• Det finns en möjlighet för institutionerna att äska medel då det på skolnivå har 
ackumulerats medel som vill delas ut. Dessa äskanden presenteras under 
institutionernas skoldialoger. 
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• Skolan kan ses ha stor potential internationellt sett vad kommer till både ranking 
och olika samarbeten samt anslag.  

Erik Edstam, kanslichef, sammanfattar händelser inom den gemensamma nya 
examinationsadministrationen. Ändringar i service- och arbetssätt har lett till utmaningar 
kring olika ärenden och processer under tentaperioden. Det finns en åtgärdsplan på 
kommande inför nästa tentaperiod och utvärdering görs för tillfället. HannaSara Karlsson, 
UA har mottagit information och erfarenhet från lärarna. Diskussion kommer att tas med 
HannaSara Karlsson om hur detta kan kommuniceras till lärarna.  

Frågan om problematiken kring hantering av tentor, t.ex. sorteringen av dessa tas upp till 
diskussion och skillnaderna i behovet av stöd för de större kontra mindre kurserna lyfts 
fram.  

Erik Edstam tar vidare uppdraget om att informera lärare om processen och hur arbetet 
framskrider. Synpunkter och frågor kan skickas till Erik Edstam.  

Gunnar Tibert, GA ger nämnden återkoppling om processen bakom beslutet att utse 
universitetslektor Christian Ohm, institutionen för fysik, till programansvarig (PA) för 
civilingenjörsutbildning i teknisk fysik (CTFYS). Denna punkt föredrogs under § 3, men 
redovisas här för sammanhangets skull. 

 

§ 7 Diskussion om beredning inför utseende av anställningsutskott och 
docentkommitté 
Från och med årsskiftet ska det finnas anställningsutskott vid varje skola. 
Fakultetsnämnden behöver besluta om utskottet på sitt möte i december. I november bör 
förberedelser kring att hitta lämpliga ledamöter påbörjas. I december behöver 
fakultetsnämnden fatta två beslut:  

• Beslut om anställningsutskott 

• Beslut om docentutskott 

Ordförande och Sebastian Stichel, FFA, föredrar ärendet.  Ordförande går igenom en 
presentation som beskriver uppgifter och sammansättning för anställningsutskott och 
docentutskott på skolorna. Presentationen har skickats som underlag till alla 
fakultetsnämnder på KTH.  

Nämnden diskuterar anställningsutskottet och dess eventuella utformning. Olika förslag 
till sammansättningar av både anställnings- och docentutskott lyfts fram och diskuteras. 
Nämnden kommer inte till en slutlig lösning om hur ledamöter ska väljas till de båda 
utskotten. Det kommer att ordnas ett diskussionspass för nämnden den 25 november där 
tanken är att komma till ett mer konkret beslut om hur nämnden går vidare med 
sammansättningen av utskotten.  

En fråga lyfts angående en eventuell process för uppföljning och korrigering av 
sammansättningen om det skulle visa sig att det inte fungerar som tänkt. Ordförande ser 
att detta bör följas upp under våren.  
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§ 8 Övriga frågor 
Ordförande går igenom skolans förslag till process för befordran till professor.  

§ 9 Mötets avslutande 
Ordförande tackar ledamöterna och avslutar mötet. 

 

Vid protokollet 

Jessica Järfvas-Kronqvist 

Sekreterare 

 

Sandra Di Rocco 

Ordförande 

Justeringsdatum: 2024-11-04 avseende § 3 

Justeringsdatum: 2024-11-18 avseende § 1-2 och § 4-9 

 
Sara Zahedi 

Justerare 

Justeringsdatum: 2024-11-04 avseende § 3 

Justeringsdatum: 2024-11-19 avseende § 1-2 och § 4-9 
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